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        Protokół Nr  XXXIV/2009 
                                        z sesji Rady Gminy  Klembów 

odbytej  21 maja 2009 roku w sali Urzędu Gminy w Klembowie 
 
Obrady rozpoczęto o godz.1410, a zakończono o godz. 1830. 
W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% obecności radnych. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie  XXXIV  zwyczajnej sesji Rady Gminy.     
2. Przedstawienie porządku obrad XXXIV  zwyczajnej sesji Rady Gminy.        
3. Przyjęcie protokółu z XXXIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Przyjęcie porządku obrad XXXIV  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
5. Sprawozdanie z działalności  Wójta Gminy za okres między sesjami .   
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenie  skargi na działalność Wójta 

Gminy. 
7. Omówienie podziału nadwyŜki budŜetowej za rok 2008 oraz rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2009 rok. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w 

Szkole Podstawowej w Starym Kraszewie. 
9.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania 

nagród  dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia 
dydaktyczno-wychowawcze. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli 
zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Klembów.    

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej z 
przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Klembowie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej z 
przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Klembowie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej z 
przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Dobczyn. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych w drodze 
zamiany. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych w drodze 
zamiany. 

16. Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje radnych. 
      17. Sprawy róŜne i wolne wnioski..   
      18. Zamknięcie obrad  XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy.       
 
  
Ad.1.2. 
 
 Otwarcia  XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof Skołorzyński  
Przewodniczący Rady Gminy , a następnie powitał  przybyłych na sesję radnych i 
zaproszonych gości.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad Rady Gminy. 
 



Ad.3. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
kolejnego punktu przyjęcie  protokółu z XXXIV  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Protokół był do wglądu radni mieli moŜliwość zapoznania się z treścią protokółu .  
ZastrzeŜeń do protokółu nie było więc  Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przystąpienie 
do głosowania nad protokółem. 
                                                                      
                                                          Za  -    12 
                   Przeciw  -    0 

  Wstrzymało się   -   0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty .  
 
 Ad.4. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
kolejnego punktu  przyjęcie porządku obrad XXXIV  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
   Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski zaproponował  zmiany do porządku obrad : 
pierwsza zmiana dotyczy tego, Ŝe w pkt. 10 zmieni się zapis ” w sprawie zmiany Uchwały  
Nr XXXI/225/09 Rady Gminy Klembów  z dnia 12 marca 2009 roku w sprawie regulaminu 
wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Klembów”, oraz druga zmiana dotyczyła wprowadzenia chwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Klembów do projektów kluczowych realizowanych przez Samorząd 
Województwa Mazowieckiego w ramach RPO WM 2007-2013 pn.: 

1) przyspieszenie wzrostu konkurencyjności województwa mazowieckiego , przez 
budowanie społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez 
stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu”, 

2) „Rozwój elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego 
wspomagającej niwelowanie dwudzielności potencjału województwa”. 

 
Radna p. Jadwiga Szewczyk  poprosiła aby p. Wójt bliŜej określił jakie będą koszty 
związane z tą uchwałą czy to tylko wskazane 18 tyś.  i czy realizacja tej uchwały następnie 
będzie bez Ŝadnych kosztów. 
Wójt odpowiedział , Ŝe  tak  poniewaŜ odpowiedzialny jest Marszałek , który będzie to 
prowadził dopiero od 2010 roku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił  o przystąpienie do głosowania nad porządkiem obrad 
wraz z dodatkowymi zmianami. 
 
     Za     -  12 
       Przeciw     -   1 
   Wstrzymało się       -   1 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  porządek obrad został przyjęty. 
  
Ad.5. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy   p.Krzysztof Skołorzyński  -  poprosił o przystąpienie do 
realizacji pkt. 5  przedstawienie sprawozdania z działalności  Wójta Gminy za okres między 
sesjami. 



 Wystąpienie Wójta odnośnie sprawozdania dotyczyło rozszerzenia tegoŜ sprawozdania i 
udzielenia odpowiedzi na zadawane pytania  przez radnych. 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu) 
 
Ad.6. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński -   poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego punktu   rozpatrzenie  skargi na działalność Wójta Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy informował wszystkich, Ŝe do Rady Gminy wpłynęła skarga w 
dniu 04.05.2009 roku  skierowana przez Pana Artura Tyczyńskiego zam. w Białobrzegach. 
Przewodniczący Rady Gminy zapoznał radnych z treścią złoŜonej skargi. 
(skarga stanowi załącznik do uchwały) 
Wszyscy radni otrzymali projekt uchwały rozpatrzenia tej skargi jak teŜ uzasadnienie 
Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie czy radni mają  jakieś propozycje czy teŜ pytania 
co do tego zagadnienia.  
Radny p. Tadeusz Wojda poprosił  o odczytanie  uzasadnienia do przedstawionej skargi. 
Na wniosek radnego Przewodniczący Rady Gminy odczytał uzasadnienie.  
Radna p. Jadwiga Szewczyk  poprosiła p. Wójta o wyjaśnienie  z którego przepisu KPA 
wynika forma nazewnictwa brzmiąca postulat . Przed Urzędem administracji wszczyna się 
postępowanie administracyjne i to jest właśnie obligowane przepisami KPA i jest teŜ zasada 
pisemności czyli zasada odpowiadania niezwłocznie na pisma jeŜeli by nie było to pismo 
objęte przepisami KPA to oznaczało by to, Ŝe ta osoba nie ma interesu prawnego i naleŜało jej 
wtedy ewidentnie odpowiedzieć  , Ŝe nie ma interesu prawnego do składania  takiego pisma 
nie moŜna wszcząć postępowania. Z tego wynikało by , Ŝe skarŜący złoŜył to podanie bo 
moŜna nazwać to podaniem w swojej sprawie ewidentnie interes prawny posiada i radna nie 
rozumie wyłączenia tego pisma pod nazewnictwo postulatu jak równieŜ nie wie z czego ono 
wynika organ  administracji nie posługuje się innym nazewnictwem niŜ to ujęte w przepisach 
o KPA.  
Radny p.Łukasz Jaszczuk w swoim wystąpieniu powiedział , Ŝe na posiedzeniu Komisji 
BudŜetowej  przeanalizowali tą sprawę wypracowali wniosek odnośnie poprawki tego 
uzasadnienia faktem jest, Ŝe Pan Artur Tyczyński nie dostał odpowiedzi natomiast w dalszej 
części skarga jakby jest bezpodstawna poniewaŜ czynności się dzieją. Poprawka Komisji 
BudŜetowej  dotyczyła by tego , Ŝe uznaje się w dwóch częściach w pierwszej części za 
zasadną , Ŝe formalnie zainteresowany nie dostał Ŝadnej odpowiedzi w drugiej części za 
bezzasadną dlatego , Ŝe prace postępują na co są dowody. Taki wniosek postawiła Komisja 
BudŜetowa. 
Z-ca Wójta Gminy p. Andrzej Diakonow  powiedział, Ŝe poniewaŜ prośba komisji 
budŜetowej   była skierowana bezpośrednio do mnie, Ŝeby pomóc przygotować  odpowiednią 
wersję projektu uchwały więc  poprosiłem  p. Mecenas Ŝeby przygotowała taką zmianę  którą 
proponuje komisja budŜetowa . 
Radna p. Jadwiga Szewczyk powiedziała, Ŝe p. Przewodniczący komisji budŜetowej próbuje 
jakby tworzyć nowe prawo w administracji co radnej się to nie podoba i na to absolutnie nie 
wyraŜa zgody. OtóŜ są takie zasady jeŜeli to postępowanie zostało wszczęte i toczy się nie da 
się przeskoczyć tego co jest w prawie więc podania, Ŝądania , wyjaśnienia, odwołania, 
zaŜalenia mogą być wnoszone w róŜnych formach i w takich formach mogą być składane. 
W dalszym ciągu swojego wystąpienia powiedziała, Ŝe jeŜeli pismo zostało złoŜone w formie 
pisemnej  w takiej formie powinna być udzielona odpowiedź niezwłocznie. JeŜeli sprawa była 
skomplikowana naleŜało zainteresowanego poinformować o tym fakcie , Ŝe jest przedłuŜone 
postępowanie i napisać kiedy ewentualnie moŜe dostać odpowiedź. Natomiast to, Ŝe nie 
zostały podjęte Ŝadne kroki  nie jest usprawiedliwieniem ani dla p. Wójta ani dla Urzędnika , 



który sprawą się zajmował. Radna zwróciła jeszcze na jedną rzecz uwagę i uwaŜa , Ŝe 
najwyŜszy czas ten problem teŜ podnieść. Przewodniczący Komisji BudŜetowej konsultuje 
coś z p. Z-pcą Wójta ( ma swój cel Ŝeby to wyjaśnić) wiemy wszyscy , Ŝe obu Panów łączą 
bliskie związki rodzinne . 
Radna p. Dorota Marcinkowska w kwestii formalnej powiedziała , Ŝe nie jest jeszcze 
zabronione Ŝeby radny i Z-pca Wójta czy teŜ Wójt byli spokrewnieni .Natomiast odniosła się  
do wniosku komisji budŜetowej tłumacząc ,Ŝe rada  uznaje skargę za zasadną w części 
dotyczącej nie udzielenia odpowiedzi . 
Na obrady sesji rady gminy przybył o godzinie 1500 radny Jan Jerzyło.  
Przewodniczący Komisji BudŜetowej odniósł się do zarzutu przedstawionego przez p. radną 
Jadwigę Szewczyk wyjaśniając , Ŝe wszelkiego rodzaju posunięcia były zrobione prawidłowo. 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński wyjaśniając  sporny wniosek 
powiedział, Ŝe komisja budŜetowa zakwestionowała  uchwałę i uzasadnienie i Ŝeby skargę 
Pana Tyczyńskiego Artura uznać w części jako zasadną natomiast w drugiej części 
bezzasadną poniewaŜ sprawie został nadany bieg. 
Radna p. Jadwiga Szewczyk zadała kolejne pytanie na czym polega to nadanie biegu tej 
sprawie. 
Z-pca Wójta p. Andrzej Diakonow powiedział , Ŝe skarga ma charakter skargi na to , Ŝe 
złoŜone zostało pismo i nie udzielono na to pismo odpowiedzi w uzasadnieniu zostało to 
potwierdzone czy teŜ ma charakter właśnie skargi na to , Ŝe nie został wykonany ten 
postulowany przez skarŜącego skrzyŜowanie dwóch dróg .  
Radny p. Tadeusz Wojda  powiedział, Ŝe komisje pracowały w róŜnych terminach i w 
zebranych materiałach otrzymaliśmy informacje  i Wójt nam przedstawił , Ŝe konkretnie 
sprawę zawalił pracownik którego juŜ nie ma . W tym układzie poprosił aby Pan 
Przewodniczący Rady Gminy wysłuchał opinii czterech komisji . 
 Dlaczego radny poprosił o odczytanie uzasadnienia do omawianej skargi , dlatego poniewaŜ 
jak sam twierdzi , Ŝe  wiele  w tej sprawie zostało juŜ zrobione. 
Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski przedstawił historię powstania omawianego problemu. 
O zabranie głosu  w omawianej sprawie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią 
Mecenas Sylwię Barcz Popiel , która  na początku swojego wystąpienia  powiedziała p. 
radnej , Ŝe nie będzie  dyskutowała na temat przepisów KPA  i zaprosiła na  szkolenie 
czerwcowe, które odbędzie się  w Urzędzie dla pracowników , które będzie osobiście 
prowadzić. 
Następnie Mecenas odczytała projekt uchwały  w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność 
Wójta Gminy oraz przedstawiła poprawkę do uzasadnienia odczytanej uchwały w ostatnim 
zdaniu wpisanie „w tej części” 
Na obrady sesji rady gminy przybył o godzinie 1530 radny  Adam Sierzan. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował , Ŝe wszelkie niejasności zostały wyjaśnione 
został równieŜ odczytany projekt uchwały wraz ze zmianami komisji budŜetowej w następnej 
kolejności Przewodniczący Rady Gminy poprosił radę o przystąpienie do głosowania. 
 
      Za   -  9 
       Przeciw    -  0 
      Wstrzymało się   -  5  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
 
 
 
 



 Ad. 7. 
   
Przewodniczący Rady Gminy  p. Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia   podziału nadwyŜki budŜetowej za rok 2008 oraz rozpatrzenie projektu uchwały 
w sprawie zmian w budŜecie na 2009 rok. 
 Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który omówił jakie zadania inwestycyjne są  
zaplanowane w 2009 roku. 
Po wystąpieniu Wójta p. Kazimierza Rakowskiego  w następnej kolejności zabrała głos 
Skarbnik Gminy p. Teresa Dzwonkowska, która bardzo szczegółowo przedstawiła i omówiła 
zmiany w budŜecie wraz z autopoprawką. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu Przewodniczących 
poszczególnych komisji i odczytanie swoich wniosków na temat podziału nadwyŜki. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa chociaŜ członkowie nie wszyscy są zgodni co do 
podziału nadwyŜki to jednak komisja popiera  projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  powiedział , Ŝe Wójt  wyznaczył  27 zadań 
inwestycyjnych komisja jednego punktu nie mogła wynegocjować Ŝeby coś dołoŜyć. Postawił 
sprawę odnośnie Michałowa .W uzasadnieniu Wójt się wypowiada, Ŝe duŜo środków 
finansowych jest przeznaczane na wykup dróg. Radny powiedział, Ŝe na wytyczenie nowej 
drogi środki finansowe będą natomiast  na wytyczenie drogi w Michałowie tych środków  jest 
brak. Podsumowując całość komisja rewizyjna w swoim stanowisku generalnie popiera 
przedstawione propozycje ale w dalszym ciągu stoi przy tym dlaczego Ŝadnego punktu radni 
nie mogli wnieść. Będąc radnym od początku powstania samorządów jest to jedna z 
większych   nadwyŜek budŜetowych i radny postawił pytanie czy nie moŜna  było tak zrobić , 
Ŝeby  kaŜda wioska coś otrzymała. Radny zaapelował do Rady, Ŝeby przeznaczyć jakieś 
środki finansowe  dla Michałów .      
Wójt  odpowiadając na wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej powiedział, Ŝe 
wytyczenie drogi to nie jest inwestycja , a dróg w Michałowie jest tak duŜo, Ŝe budŜetu by 
zabrakło. Wójt powiedział równieŜ, Ŝe są pieniądze na geodetę i tych środków to co mamy 
będziemy robić.  Natomiast naleŜało zapewnić środki finansowe na inwestycje które są. 
Wójt powiedział, Ŝe jeśli nie da się ruszyć z wodociągiem to na pewno  przeznaczone 480 tyś. 
nie zostanie ruszone. Te środki muszą przejść na przyszły rok. Wójt powiedział, Ŝe będzie 
rozmawiał z sołtysem  o którą  drogę  chodzi i będzie szukał środków Ŝeby w tym roku 
podzielić. 
Radny p. Tadeusz Wojda odnosząc się do wypowiedzi Wójta co moŜemy zrobić aby był  
zapis w protokóle , Ŝe Wójt w tym roku przeznaczy środki finansowe na projektowanie. 
Radny p. Łukasz Jaszczuk  powiedział, Ŝe na posiedzeniu komisji równieŜ poruszany był  
temat  Michałowa . Zapytanie było takie czy projektowanie oświetlenia ulicznego w tej chwili 
się realizuje - odpowiedź brzmiała tak.  Komisja budŜetowa wyszła z propozycją  Ŝeby w pkt. 
22 zał. 3a zostało wpisane „budowa oświetlenia ulicznego na terenie gminy w 
miejscowościach: Dobczyn , Wola Rasztowska , Sitki , Ostrówek ,Tuł i Michałów. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty powiedziała , Ŝe komisja  jest za przyjęciem zmian. 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej powiedział, Ŝe komisja nie ma uwag i wnosi o 
przyjęcie zaproponowanych zmian.  
Głos zabrała Pani Agnieszka Bilska Dyrektor Szkoły Podstawowej w Woli Rasztowskiej, 
która powiedziała, Ŝe szkoła  obchodzi juŜ 10 rocznicę  remontów . Przedstawiła  dokładnie 
jakie remonty szkoła w Woli Rasztowskiej przeszła. 
Pani Dyrektor  powiedziała , Ŝe marzenie ma jedno aby skupić się na budowie szkoły na 
dobrym projekcie, który mógł by uwzględnić i halę sportową  jakimś łącznikiem połączonym. 
Następnie jakiś punkt przedszkolny a potem przedszkole . Takie są nasze marzenia ale i 
potrzeby .  



Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski odnosząc się do wypowiedzi Pani Dyrektor 
powiedział, Ŝe nie wie o co Pani Dyrektor i nauczycielom chodzi. Wójt powiedział, Ŝe moŜe 
zapewnić , Ŝe w przyszłym roku robimy taki remont jak w Kruszu i jeŜeli robimy remont 
generalny to Wójt  zadał pytanie po co budować nową szkołę.  
Radny p. Łukasz Jaszczuk powiedział , Ŝe jest zdezorientowany  w którym kierunku mamy 
iść. PoniewaŜ na jednej z sesji radny wyszedł z wnioskiem  Ŝeby przeznaczyć na tą szkołę  
jakieś konkretne pieniądze Ŝeby  wykonać bardzo dokładny remont  i pozostawić tą szkołę 
natomiast w tej chwili jeŜeli tak zrobimy to nie będzie pieniędzy na nową szkołę. Na 
posiedzeniu komisji zastanawialiśmy się nad tym  czy jest w ogóle sens jakiegokolwiek 
remontu w tej szkole  jeŜeli Wójt widzi szanse budowy nowej szkoły. 
Do wypowiedzi Pani Dyrektor odniosła się radna p. Jadwiga Szewczyk , która powiedziała , 
Ŝe Pani Dyrektor nie miała na myśli tego Ŝeby nie budować  nowej szkoły tylko miała na 
myśli uciąŜliwość  którą przechodzi . Kolejny rok i kolejny będzie trwał remont nawet przez  
okres budowy szkoły więc postulat  był taki Ŝeby pozwolić się tym dzieciom uczyć w tych 
warunkach  z tym remontem o to właśnie chodziło. Radna powiedziała  Ŝeby nie wyciągać 
pochopnych  wniosków szkoła nowa ma  być w budŜecie  jest ujęta.  
Radna powiedział nie łączmy takich spraw jak zmęczenie dzieci,  zmęczenie rodziców  i 
zmęczenie kadry nauczycielskiej jest to efekt ciągłych remontów spowoduje to , Ŝe odłoŜymy 
budowę szkoły  zrobimy szybko remont i zostawimy dzieci tu gdzie są.  
Przewodniczący rady Gminy odnosząc się do remontów w szkołach powiedział Ŝe wszędzie 
mniejsze lub większe remonty są uciąŜliwe. 
Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski  powiedział , Ŝeby nie narzekać Ŝe dzieci w szkole w 
Woli Rasztowskiej uczą się w katastrofalnych warunkach  dla przykładu podał szkołę w 
Ostrówku gdzie wszystkie korytarze są ciemne wspomniał równieŜ o warunkach w jakich 
dzieci się uczą jest to  poddasze.  Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski  powiedział Ŝeby nie 
narzekać , Ŝe tylko utrudnienia występują w szkole w Woli Rasztowskiej.  
Pani Agnieszka Bilksa Dyrektor Szkoły w Woli Rasztowskiej powiedziała, Ŝe została źle 
zrozumiana zwracając się do radnego Jaszczuka  jestem takiego samego zdania po co 
remontować tą szkołę po co wkładać znów jakieś pieniądze zbudujmy po prostu nową szkołę. 
Radna p. Dorota Marcinkowska powiedziała, Ŝe wcześniej była mowa o remoncie i była 
mowa o remoncie szkoły  z podana konkretną kwotą . Jako komisja oświatowa jesteśmy 
zdania takiego , Ŝe ten pałac nijak się nie nadaje na cele edukacyjne i wymogi obecne oświaty 
tego się nigdy nie zagwarantuje więc jako Komisja Oświaty  jesteśmy za budową nowej 
szkoły w Woli Rasztowskiej. 
Radna p. Jadwiga Szewczyk  podała aspekt techniczny w odniesieniu do zapisu w pkt. 13 
Ŝeby zapisać zamiast projekt budowy szkoły podstawowej w Woli Rasztowskiej i sali 
gimnastycznej zamiast sali gimnastycznej napisać  hali sportowej poniewaŜ chodzi o łatwość 
uzyskania środków . Chodzi o to Ŝeby gmina nie dawała duŜych funduszy chodzi o to Ŝeby 
ściągnąć te fundusze z zewnątrz.  
Po rozpatrzeniu nazewnictwa danego obiektu tzn. chodzi o zapis hali sportowej przez Wójta 
Gminy  wówczas zostanie naniesiona poprawka. 
Radny p. Tadeusz Wojda zaproponował zapis projekt  budowy szkoły  w Woli Rasztowskiej  
sali gimnastycznej lub ( hali sportowej) . 
Po krótkiej dyskusji zapis został  zmieniony  na „halę sportową”. 
Radna p. Jadwiga Szewczyk zadała pytanie odnośnie miejscowości Roszczep  Pan Wójt 
nadmienił, Ŝe być moŜe samochód bojowy nie zostanie zakupiony  zapytała więc , czy 
wniosek został złoŜony czy nie. Radna   powiedziała , Ŝe jutro upływa termin złoŜenia 
pieniędzy do Unii o zakup samochodu bojowego . Dobrze by było w tym roku samochód 
bojowy zakupić. 



Pytanie radnej brzmiało  „Czego dotyczyły Pana wątpliwości mówiąc, Ŝe nie wiadomo czy 
zrealizujemy te inwestycje w 2009 roku” 
Wójt odpowiedział , Ŝe jutro będzie składany wniosek na zakupu sprzętu i remont samochodu  
natomiast na cięŜkie samochody bojowe nie ma dotacji. 
Radny p. Piotr Jedrasik  odniósł się do pkt. 23 tj. projekt oświetlenia ulicznego .Radny 
poprosił aby w protokole  było napisane, o którą drogę chodzi  lub drogi w Kruszu chodzi. 
Czy ma być robione oświetlenie drogi gminnej nr 124 czy teŜ odcinek drogi powiatowej od 
skrzyŜowania  w Kruszu do drogi wojewódzkiej 636. 
Radny równieŜ zapytał , czy jego wnioski i przeprowadzona ankieta  na temat oświetlenia w 
Kruszu zostały przeczytane przez wszystkie Komisje Rady . 
Wójt Gminy Kazimierz Rakowski  odpowiedział, Ŝe na razie będzie oświetlony odcinek 
drogi powiatowej tj. od skrzyŜowania do drogi wojewódzkiej 636. Natomiast oświetlenie   
drogi nr 124 na razie nie będzie realizowane. Na najbliŜszym spotkaniu z mieszkańcami 
Krusza poda powody, dla których ta droga nie będzie na razie oświetlona. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe Rada Gminy zapoznała się z wnioskami 
radnego Piotra Jędrasika odnośnie budowy oświetlenia ulicznego w Kruszu. 
Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu rodzicom z Woli Rasztowskiej .  
Pani która zabrała głos w imieniu rodziców  w swoim wystąpieniu  przytoczyła , Ŝe na 
spotkaniu mieszkańców Pan Wójt powiedział , Ŝe 200tyś.zł. jest przeznaczone na 
przygotowanie dokumentacji na budowę szkoły w Woli Rasztowskiej.  Rodzice zwrócili się 
do Pani Dyrektor z pytaniem czy to wystarczy poniewaŜ  obawiają się , Ŝe nie.  Powiedziała, 
Ŝe Pan Wójt ma koncepcje , rodzice zaś chęci Ŝeby szkoła w Woli Rasztowskiej powstała. 
Pani Dyrektor na prośbę rodziców zwróciła się do rady z uwagą gdyby pieniądze w kwocie 
200 tyś. było  nie wystarczające część pieniędzy które mają być przeznaczone na remonty  
przeznaczyć na zakup projektu i na opracowanie niezbędnej dokumentacji taka była prośba 
rodziców zgodnie z tą prośbą  postąpił Dyrektor szkoły. 
 Pani Skarbnik Teresa Dzwonkowska  przed odczytaniem projektu uchwały powiedziała , 
Ŝe wszystkie poprawki jakie wynikły podczas dyskusji będą naniesione po czym przystąpiła 
do odczytania projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Klembów na 2009 rok. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił radę o przystąpienie do głosowania. 
 
      Za   -  14 
       Przeciw    -    0 
      Wstrzymało się   -    0 
W wyniku przeprowadzenia głosowania uchwała została przyjęta. 
 
Ad.8. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  p. Krzysztof Skołorzyński   poprosił o przystąpienie do 
omówienia w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Starym 
Kraszewie. 
  
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu w tym temacie  p. Dyrektor ZEAS 
ElŜbietę Soli która przedstawiła zasadność podjęcia w/w uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Dyrektor o zapoznanie Radę z 
projektem uchwały oraz poprosił o przystąpienie do głosowania.  
 
         Za   -  12 
          Przeciw    -    0 
         Wstrzymało się   -    0 



Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta.  
O godzinie 1735 opuścił obrady radny Piotr Jędrasik. 
  
Ad. 9. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego punktu  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i 
trybu przyznawania nagród  dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich 
osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze. 
  Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu w tym temacie  p. Dyrektor ZEAS 
ElŜbietę Soli która przedstawiła zasadność podjęcia w/w uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Dyrektor o zapoznanie Radę z 
projektem uchwały oraz poprosił o przystąpienie do głosowania.  
 
     Za     -  12 
       Przeciw     -    0 
      Wstrzymało się    -    0 
Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
Ad.10. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński  – poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego  zagadnienia   w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/225/09 Rady Gminy 
Klembów z dnia 12 marca 2009 roku w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli 
zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Klembów. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu w tym temacie  p. Dyrektor ZEAS 
ElŜbietę Soli która przedstawiła zasadność podjęcia w/w uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Dyrektor o zapoznanie Radę z 
projektem uchwały oraz poprosił o przystąpienie do głosowania.  
 
     Za     -  13 
       Przeciw     -    0 
      Wstrzymało się    -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
Ad.11. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński  – poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego  zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 
nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Klembowie. 
         
 Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski zapoznał radę z projektem w/w  i przedstawił zasadność  
podjęcia tej uchwały. 
Po zapoznaniu się z treścią uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
                                                           Za     -  13 



       Przeciw     -    0 
      Wstrzymało się    -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
 
 
 
 
Ad.12. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński  – poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego  zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 
nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Klembowie. 
         
 Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski zapoznał radę z projektem w/w  i przedstawił zasadność  
podjęcia tej uchwały. 
Po zapoznaniu się z treścią uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
                                                           Za     -  13 
       Przeciw     -    0 
      Wstrzymało się    -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
Ad.13. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński  – poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego  zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 
nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Klembowie. 
         
 Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski zapoznał radę z projektem w/w  i przedstawił zasadność  
podjęcia tej uchwały. 
Po zapoznaniu się z treścią uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
                                                           Za     -  13 
       Przeciw     -    0 
      Wstrzymało się    -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
Ad.14. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński  – poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego  zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości gruntowych w drodze zamiany. 
         
 Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski zapoznał radę z projektem w/w  i przedstawił zasadność  
podjęcia tej uchwały. 
Po zapoznaniu się z treścią uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił radę o 
przystąpienie do głosowania. 



 
                                                           Za     -  13 
       Przeciw     -    0 
      Wstrzymało się    -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
 
 
Ad.15. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński  – poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego  zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości gruntowych w drodze zamiany. 
         
 Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski zapoznał radę z projektem w/w  i przedstawił zasadność  
podjęcia tej uchwały. 
Po zapoznaniu się z treścią uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
                                                           Za     -  13 
       Przeciw     -    0 
      Wstrzymało się    -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
Ad.16. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński  – poprosił o 
przystąpienie do realizacji kolejnego  zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały 
w sprawie  nadania nazwy ulicy we wsi Wola Rasztowska gmina Klembów. 
 
 Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski zapoznał radę z projektem w/w  i przedstawił zasadność  
podjęcia tej uchwały. 
Po zapoznaniu się z treścią uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
                                                           Za     -  13 
       Przeciw     -    0 
      Wstrzymało się    -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
Ad.17. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński  – poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego  zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia 
Gminy Klembów do projektów kluczowych realizowanych przez Samorząd Województwa 
Mazowieckiego w ramach RPO WM 2007-2013pn,: 
1)” Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności województwa mazowieckiego przez budowanie 
społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na  wiedzy poprzez stworzenie 
zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu”, 



2)”Rozwój elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego 
wspomagającej niwelowanie  dwudzielności potencjału województwa”. 
         
 Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski zapoznał radę z projektem w/w  i przedstawił zasadność  
podjęcia tej uchwały. 
Po zapoznaniu się z treścią uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
 
                                                           Za     -  13 
       Przeciw     -    0 
      Wstrzymało się    -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
 
Ad.18. 
 
Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje. 
Radna p. Jadwiga Szewczyk nawiązała do interpelacji z poprzedniej sesji jak i do  
wcześniejszych wystąpień odnośnie działki nr 46 i zapisu z poprzedniej sesji wynikało, Ŝe do 
10 maja 2009 roku komunalizacja działki miała być zakończona , czy jest zakończona. 
Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski odpowiedział, Ŝe komunalizacja  nie jest zakończona i 
do końca maja na pewno nie będzie zakończona poniewaŜ są rozbieŜności między Urzędem 
Wojewódzkim a Gminą są w tej chwili dwie drogi z których będziemy jeszcze korzystać. 
 
Ad.19. 
Sprawy róŜne wolne wnioski. 
 
 Dyrektor  Szkoły Podstawowej w Starym Kraszewie p. Honorata Piotrowska   zaprosiła 
Pana Wójta , Pana Wice Wójta i Radnych na spotkanie, które jest organizowane 3 czerwca 
br. jest to podsumowanie projektu edukacyjnego , który był prowadzony z dziećmi przez cały 
rok szkolny. Program uroczystości jest urozmaicony  bardzo waŜnym  akcentem tej 
uroczystości jest  zbiórka krwi zaleŜy nam najbardziej aby jak najwięcej mieszkańców 
zgłosiło się na oddanie krwi. 
Radna p. Dorota Marcinkowska  przypomniała po raz kolejny   problem pojemników na 
śmieci przy sklepach  chodziło o zwiększenie częstotliwości wywozu śmieci  na chwilę 
obecną nic się nie zmieniło.  
Drugi problem jaki radna poruszyła to kontrola umów i faktur  odpłatności za wywóz śmieci. 
  
Ad.20. 
 
Zamknięcia obrad XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał   Przewodniczący Rady 
Gminy p. Krzysztof Skołorzyński dziękując Wysokiej Radzie  za udział w sesji a wszystkim 
pozostałym Państwu za obecność i uwagę. 
 
      Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
Protokółowała: 
Jadwiga Sajnóg 
 
 



 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    
 
 
 
 
 
  
   
 
 
 
   
        
 
 
 
 
   
 
 
  


